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Na temelju članka 19. Statuta Grada Buzeta („Službene novine Grada Buzeta“, broj 
2/2021. i 10/2021.), Gradsko vijeće Grada Buzeta je na sjednici održanoj dana 
__________ 2024. godine donijelo 
 

 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Zapisnika 

s 26. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 

održane 15. prosinca 2023. godine  

 

1.  

Prihvaća se Zapisnik s 26. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 
dana 15. prosinca 2023. godine. 

 

Zapisnik iz stavka 1. ove točke prilog je ovom Zaključku. 

 

2. 

Ovaj Zaključak stupa na snagu osmog dana od dana objave u „Službenim 
novinama Grada Buzeta“. 

 

KLASA:  

URBROJ:  

Buzet,  

GRADSKO VIJEĆE GRADA BUZETA  

         PREDSJEDNIK 
                     Davor Prodan 
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ZAPISNIK 
s 26. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 

održane 15.12.2023. godine 
 
 

Sjednica je održana u gradskoj vijećnici u Narodnom domu u Buzetu, Ulica II. 
istarske brigade 2. 

 
Sjednica je započeta u 17,30 sati. 

 
Sjednicu vodi: Davor Prodan, predsjednik Gradskog vijeća. 

 
Zapisnik vodi: Tatjana Merlić, viši referent za opće poslove u Upravnom odjelu 

za opće poslove, društvene djelatnosti i razvojne projekte. 
 
Prisutni članovi Gradskog vijeća: Mura Kalčić Salopek, Vedran Majcan, Sandi 

Černeka, Dubravka Črnac Dujanić, Elvis Černeka, Davor Prodan, Elena Jerman, Iris 
Fabijančić, Kristijan Jermaniš, Nenad Šćulac, Leana Petohleb Krota i Vanja 
Fabijančić. 

 
Odsutni članovi gradskog vijeća: Michela Blagonić. 
 
Ostali prisutni: Mirjana Matančić Salhoff, ravnateljica Dječjeg vrtića „Grdelin“ 

Buzet, gradonačelnik Damir Kajin, pročelnice Elena Grah Ciliga, Anica Milković 
Grbac i Reana Glavić Jačić, viša savjetnica za pravne poslove Roberta Kalčić 
Savatović i novinarka Gordana Čalić Šverko. 

 
Davor Prodan pozdravlja sve prisutne u vijećnici i nada se da je ovo posljednja 

sjednici u ovoj odlazećoj 2023. godini. Otvara 26. sjednicu 8. saziva Gradskog vijeća 
Grada Buzeta pozdravima, kratkim uvodom i prijedlogom dnevnog reda s raspravom, 
te nakon usvajanja njegovog sadržaja započinje s radom. Gosti, kao i inače, 
večerašnje sjednice imaju prioritet u predstavljanju, tako da želi prvo pozdraviti 
ravnateljicu Dječjeg vrtića "Grdelin" Buzet, gđu. Mirjanu Matančić Salhoff, kojoj 
zahvaljuje na dolasku. Napominje, da bi trebala biti s nama večeras i gđa. Sandra 
Jakopec, arhitektica i odgovorna osoba tvrtke "APE d.o.o.'', koja izrađuje prostorno 
plansku dokumentaciju, ali zbog tehničkih/normativnih usklađenja ili promjena koje 
nose V. izmjene i dopune Prostornog plana našeg grada te racionalizacije troškova u 
vezi dolaska iz Zagreba i Buzet, odluči je zajedno s pročelnicom gđom Anicom 
Milković da to nije potrebno.  

Koristi ovoj uvod da pozdravi i spomenutu pročelnicu koja vodi vrlo važan 

Odjel za gospodarenje prostorom, kao i ovdje prisutne pročelnice zadužene za 

financijsku politiku grada i društvene djelatnosti, gđe. Reanu Glavić Jačić te Elenu 

Grah Ciliga. Nadalje, gradonačelnika Grada Buzeta Damira Kajina i sve vijećnice i 

vijećnike Gradskog vijeće, također i predstavnicu medija, gđu. Gordanu Čalić Šverko 

novinarku povijesnog dnevnog lista Glasa Istre, odnosno danas novina koje imaju 

mogućnost pregleda u digitalnoj verziji tog istarskog predvodnika informacija iz našeg 

grada i cijele sjeverne Istre. 
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Drago mu je da može pozdraviti i svoju suradnicu, pravnu savjetnicu Gradskog 

vijeća, gđu. Robertu Kalčić Savatović, koja je s nama tu nakon jednogodišnje pauze 

zbog korištenja rodiljinog dopusta, čestita joj na prinovi i želi joj puno sretnih 

trenutaka u obitelji, te kreativnost u poslu kojeg obavlja, uz dobru suradnju sa svima 

nama u vijeću. Zatim pozdravlja zapisničarku večerašnje sjednice, gđu. Tatjanu 

Merlić koja će za nekoliko trenutaka, nakon mog kraćeg uobičajenog osvrta, izvršiti 

prozivku prisutnih vijećnika. 

Danas je 660.-ti dan rata na tlu Europe koji se vodi u Ukrajini, agresijom 

Ruske Federacije na tu zemlju, te 69.-ti koji se vodi na Bliskom istoku između Izraela 

i palestinske vojno-političke organizacije Hamas u pojasu Gaze, o čemu je pričao na 

prošloj sjednici. Izbor riječi koji će večeras izreći ili upotrijebiti je drugačiji u odnosu na 

prijašnje izrečene geopolitičke i energetske okolnosti koje su dovele do rata. Poštuje 

činjenicu da ovaj skup nije specijalizirana tematska politička tribina s osvrtom na 

primjerice svježu odluku da je Mađarska tj., njen premijer Viktor Orban blokirao 50 

milijardi eura pomoći Europske unije Ukrajini, i to samo nekoliko sati nakon što je 

postignut dogovor Europske komisije o budućem članstvu/pridruživanju te zemlje i 

Moldavije europskoj političkoj obitelji, usprkos tome što Ukrajina očajnički traži pomoć 

zapadnog demokratskog svijeta jer je pred njom neizvjesna budućnost i sam 

opstanak. Želi se osvrnuti na rad Svjetske zdravstvene organizacije (WHO) u 

uvjetima rata koja stalno i uporno upozorava sve zaraćene strane bilo gdje u svijetu 

na poštovanje i nenapadanje zdravstvene infrastrukture i medicinskih djelatnika, 

uporno bilježi i dokumentira svako takvo kršenje međunarodnog ratnog prava i 

pravila te apelira na zaustavljanje vojno beskorisnih djela koja su ujedno i nehumana. 

Citira dio definicije ratnog prava: "... to pravo se temelji na pretpostavci, da su 

zaraćenim stranama zabranjene sve one mjere koje su okrutne i, s gledišta konačnog 

cilja rata, suvišne. Međunarodno ratno pravo predviđa određeni minimum ljudskosti, 

koji ne smanjuje izglede za pobjedu ni jedne od zaraćenih strana, a ipak značajno 

ublažava okrutnosti rata. Za kršenje međunarodnog ratnog prava nije odgovorna 

samo država već i pojedinci koji ga počine. Podliježu međunarodnoj ili nacionalnoj 

kaznenoj odgovornosti do koje će sigurno doći (dodaje) prije ili kasnije". Kraj citata, 

uz njegov dodatak.  

Broj poginulih i ranjenih ljudi u hrvatskom Domovinskom ratu te onom u BiH, 

danas u Ukrajini i na Bliskom istoku je šokantan. Okrutnost, svirepost, neljudskost 

manifestirana svjesnim beskrupuloznim djelovanjima koje neće ni spominjati jer 

izazivaju jezu i indirektno veličanje najgorih ljudskih osobina, obilježavaju ratne 

taktike sila zla, a izazivaju dugoročno teške psihološke traume. To se radi namjerno i 

programirano radi potenciranja nestabilnosti, podjela i trajne traumatizacije društva i 

pojedinaca - žrtava nasilja. Na takav surov način zadovoljava se potreba za osvetom 

moralno izopačenih ljudi i demonstrira moć nad žrtvom koja je nemoćna, biraju se i 

potiču ljudi sa spektrom osobina u najgorem, 

antropološkom/anticivilizacijskom smislu, te se i na taj način onemogućuje normalan 

razvoj društva nakon rata. Nastradalih u pogibelji rata više, nažalost, nema ili je 

preživjelima trajno narušena kvaliteta života.  

Zato ovom prilikom zahvaljuje buzetskom, istarskom hrvatskom i 

zdravstvenom sustavu koji je internacionaliziran u svojoj plemenitoj zdravstvenoj 

misiji te pomaže, liječi, i ranjene na bilo koji način sudionike rata, kao i sve građane 

kojima je potrebna zdravstvena podrška u mirnodopskim uvjetima. Stoga moli da 
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jednim pljeskom nagradimo sve zdravstvene djelatnike koji funkcioniraju i spašavaju 

život u uvjetima rata i mira - spašavaju naš čudesan život kao najvrjednije evolucijsko 

dobro koji nam omogućuje, ukoliko to želimo, a moj izbor to jest, slaviti i veličati 

ljepotu ljudskog postojanja, a ne učestvovanje u razaranju i destrukciji u bilo kojoj 

sferi ljudskog djelovanja, i na bilo kojoj razini organizacije društva i međuljudskih 

odnosa.  

Moli svoju kolegicu, zapisničarku gđu. Tatjanu Merlić da izvrši prozivku 

vijećnika kako bi utvrdili kvorum i započeli s radom, prijedlogom i raspravom o 

dnevnom redu. 
Tatjana Merlić vrši prozivku vijećnika. 
Davor Prodan utvrđuje da je prisutno 12 od 13 vijećnika. Predlaže slijedeći 

dnevni red koji se jednoglasno prihvaća. 
 

D N E V N I  R E D 
 

1. Usvajanje zapisnika s 25. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 22. 

studenog 2023. godine. 

2. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Godišnjeg izvješća 

o ostvarenju Godišnjeg plana i programa rada Dječjeg vrtića „Grdelin“ Buzet za 

pedagošku 2022./23. godinu. 

3. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izuzimanju iz javnog dobra, k.č. 

1124/1, k.o. Buzet – Stari Grad. 

4. Razmatranje prijedloga i donošenje Proračuna Grada Buzeta za 2024. godinu i 

Projekcije za 2025. i 2026. godinu, te pripadajućih programa i drugih akata: 

a) Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Buzeta za 2024. godinu, 

b) Odluke o rasporedu namjenskog prihoda od komunalne naknade u 

Proračunu za 2023. godinu, 

c) Programa javnih potreba u civilnoj zaštiti te vatrogastvu za 2024. godinu, 

d) Programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 2024. godinu, 

e) Programa javnih potreba u obrazovanju za 2024. godinu, 

f) Programa javnih potreba u kulturi za 2024. godinu, 

g) Programa javnih potreba u sportu za 2024. godinu, 

h) Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti zdravlja za 2024. godinu, 

i) Programa poticanja razvoja poduzetništva i poljoprivrede za 2024. godinu, 

j) Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2024. 

godinu, 

k) Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2024. 

godinu. 

5. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o osnivanju Savjeta mladih Grada 

Buzeta. 

6. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o 

naknadama vijećnika i članova radnih tijela Gradskog vijeća Grada Buzeta. 

7. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o porezima Grada Buzeta. 

8. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o raspoređivanju sredstava za rad 

političkih stranaka i nezavisnih vijećnika u Gradskom vijeću Grada Buzeta u 

2024. godini. 
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9. Razmatranje konačnog prijedloga i donošenje V. izmjene i dopune prostornog 

plana uređenja Grada Buzeta. 

10. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izradi II. Izmjena i dopuna 

Urbanističkog plana uređenja za područje gospodarske namjene - proizvodne 

Mala Huba II.  

11. Razmatranje prijedloga i donošenje Pravilnika o provedbi postupaka 

jednostavne nabave roba, radova i usluga. 

12. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o utvrđivanju prijedloga za 

imenovanje sudaca porotnika Županijskog suda u Puli. 

13. Pitanja i prijedlozi. 

 
TOČKA 1. 

Usvajanje zapisnika s 25. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 22. 

studenog 2023. godine 

 

Rasprave po ovoj točki dnevnog reda nema te se jednoglasno uz 12 glasova 

„za“ donosi sljedeći  

 

 

ZAKLJUČAK  

Usvaja se zapisnik s 25. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 22. 

studenog 2023. godine. 

 

 

 

TOČKA 2.  

Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o 

ostvarenju Godišnjeg plana i programa rada Dječjeg vrtića „Grdelin“ Buzet za 

pedagošku 2022./23. godinu 

 

 

 Mirjana Matančić Salhoff obrazlaže izvješće. 

Otvara se rasprava.  

Damir Kajin iznosi da u gradu Buzetu imamo sjajne institucije, škole, dom, 

vrtić. Jasno je da imamo i problema, prije svega u pronalaženju djelatnika. Iste 

probleme imaju vjerojatno svi gradovi i sve općine ne samo u Istarskoj županiji već i 

u cijeloj Hrvatskoj. Ravnateljica Mirjana jako dobro vodi vrtić. Pribojavao se odlaska u 

mirovinu, gđe. Pavletić ali vidi da nije bilo razloga za strah. Sam način izbora 

ravnateljice bio je jamstvo nepristranosti i prekidanja jedne prakse da politika 

kadrovira, da bira, da postavlja, pa da potom ne snosi nikakve odgovornosti. Vrtić 

kao što su svi imali prilike pročitati u materijalima, ili kao što su oni dva prije dva dana 

razgovarali, polazi 222 djece i imamo 47 djelatnika. Na 4,7 djece dolazi jedan 

djelatnik, što će reći da je to standard kako voli kazati „Bakingemske palače“. 

Nedavno, prije desetak dana,  postavljeni su fotopaneli, a upravo je u ovom trenutku 

sanacija krovišta jedne „saće“ što je teret cca. 18.000,00€, i tu je bilo jako teško doći 

do ranika i onih koji će se prihvatiti tog posla. U desetsatnom programu, svako dijete 
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ima četiri obroka, sve je domaće uglavnom sa naših OPG-a, a cijena je vrtića 106€ 

za jaslice. Jasno je da se posebno vodi briga o zdravstvu, o zaštiti djece, higijeni u 

vrtiću itd. Do pune cijene od gotovo 3.000 €, 300 € mora se osigurati iz proračuna. 

Jednako tako sa istom tom cijenom sa cca. 300€ grad prati i privatni vrtić. U ovom 

trenutku sva su djeca na neki način u gradu zbrinuta. Najljepše je u ovom gradu što 

se dešava, to su ovi mali ljudi, mala djeca kada šetaju sa zmijicom u kapicama Djeda 

Mraza. Još jednu informaciju želi iznijeti, to mu je Elena rekla prije dva dana, nije 

razgovarao sa župnicima, iako se zahvaljuju na trudu, jer je konačno prekrivena 

velika crkva, crkva Sv. Marije Vele.  

Davor Prodan podsjeća gradonačelnika da će to iznijeti u točki „Pitanja i 

prijedlozi“.  

Damir Kajin nastavlja da se nije održalo niti jedno vjenčanje iz župe Buzet, 

vjenčanja je bilo ali niti jedno vjenčanje iz župe Buzet. Ne zna šta se dešava, možda 

se mijenjaju neke navike, ali bez obzira što je u gradu Buzetu najmanji broj pada 

stanovnika po popisu u odnosu na 2011. godine, ne računajući Poreč koji ima nešto 

manje od nas. Misli da imamo problem i sa tim detaljem. Upravno vijeće, kojima se 

ovom prilikom zahvaljuje na trudu, Mirjani na trudu, svim djelatnicima, i svima onima 

koji stoje iza vrtića i doista vrtić može biti jedan ogledni primjer dobrog funkcioniranja 

te institucije ovog grada.  

Elvis Černeka vezano uz problem kadrova, postavlja pitanje kakvo je stanje s 

obzirom na nedostatak odgajateljica?  

Mirjana Matančić Salhoff iznosi da je za sada u redu do trećeg mjeseca, ako 

ne bude nekih novih iznenađenja s obzirom da se radi o ženskom kolektivu,  a onda 

ćemo vidjeti. Ove godine je bilo jako malo bolovanja, ali sada imamo jedno malo 

duže bolovanje. Nitko se nije javio na natječaj za pomoćnika za rad sa djecom s 

teškoćama i medicinsku sestru. Stalno se raspisuju natječaji, ne javljaju se na 

natječaje, ni na neodređeno vrijeme. Situacija je i drugdje slična. Ima i drugih 

problema, nema stanova i dr.  

Davor Prodan postavlja pitanje koliko su djelatnici zadovoljni sa osobnim 

dohodcima? S obzirom da se sada vrlo jasno može promatrati plaće u drugim 

poslovnim organizacijama koje Grad financira, vatrogasci POU, Dom umirovljenika i 

Dječji vrtić, normalne su usporedbe, zanima ga, da li se osjećaju zakinuti, s obzirom 

na stručnu spremu djelatnica, jer namjera nam je da svih izjednačimo.   

Mirjana Matančić Salhoff iznosi da to nije problem od jučer, to je problem koji 

se proteže godinama unatrag, smanjila se plaća prije dvanaest godina, i nikako da se 

nekakav postotak vrati, pa se kasnilo u odnosu na druge. Ne samo da se uspoređuju 

sa gradom, već se odgajatelji uspoređuju sa drugim Općinama. Smatra da bi bilo 

jednostavnije da smo svi pod državom, svi bi imali isto, kao npr. učitelji, a tako kada 

se uspoređujemo na kraju nikada ne znamo na čemu smo. Smatra da bi trebali biti 

izjednačeni sa profesorima u školi, no svejedno kada se izračuna plaća nije ista, ljudi 

tu nisu zadovoljni. U zadnje vrijeme nešto se povećavalo, ali problem se vuče 

godinama unatrag, smatra da se prije trebalo usklađivati.   

Davor Prodan, čitajući zapisnik Odbora za financije i izjavu službenika iz 

Gradske uprave očekuje se i rebalans, tako da će se i na sastanku koordinacije, gdje 

se o tome razgovaralo, tako da ako će nekome biti u slijedećem rebalansu povećana 

plaća, ovaj proračun je zadan, definiran i minimaliziran u uvjetima koje su dogovorili, 

ali u slijedećem rebalansu po stavu kojeg ima i on i koalicija ljudi većine u vijeću 
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sigurno će Dječji vrtić biti prvi na redu, jer neće više povećavati plaće svima, nego će 

ići nekim logičnim redom da se to sve izjednači pa tek onda svima.  

Damir Kajin iz klupe postavlja pitanje kako to misli? 

Davor Prodan odgovora, onako kako je rekao.  

Damir Kajin postavlja pitanje predsjedniku vijeća kako on to misli? 

Davor Prodan odgovara, odlično misli, ravnopravno svima, plaća u gradu 

Buzetu. Predsjednik vijeća prijedlog daje na glasovanje te se jednoglasno uz 12 

glasova „za“ donosi sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

Donosi se Zaključak o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o ostvarenju Godišnjeg plana i 

programa rada Dječjeg vrtića „Grdelin“ Buzet za pedagošku 2022./23. godinu 

 

 

TOČKA 3.  

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izuzimanju iz javnog dobra, k.č. 1124/1, 

k.o. Buzet – Stari Grad 

 

 Anica Milković Grbac obrazlaže prijedlog.  

Otvara se rasprava.  

Damir Kajin iznosi da je prijedlog uvjetovan time da se krene u realizaciju 

Retaila. Danas je bio u Puli vis a vi trafostanice ispred Spara. Ne treba se plašiti da 

će Retail komunicirati u prijevozu roba, što ga je Majcan pitao u nekoliko navrata, sa 

ulice 1. Istarske partizanske brigade, govori vrtić, škola, ulica od kružnog toka. 

Izgraditi će se cesta ispred Retaila, sav promet će ići dole prema Retailu, jasno 

prema budućem naselju prema dvorani, prema k.č. zone koja bi trebala nastati ispod 

toga. Još jednom napominje da se ne treba apsolutno plašiti, cilj je ishođenja 

građevinske dozvole i dovlačenja u grad Buzet investicije otprilike 15 mil.€. Spar će 

biti u funkciji u 7. mjesecu.  

Davor Prodan se zahvaljuje na informaciji i na tom da će se promet odvijati 

kako je rekao gradonačelnik.    

Mura Kalčić Salopek iznosi da je Odbor raspravljao o toj točci i istu prihvatio. 

Odbor je raspravljao o pristupnoj cesti za Retail, navodno je nastao problem jer se 

neće spajati sa kružnim tokom tj. peti izlaz, nego bi htjeli privremeni pristup preko 

Ulice između vrtića, zgrada i K zone šta je i odbor jednoglasno zaključio da ne dolazi 

u obzir, pa ni privremeno, jer privremeno povlači da bi moglo ostati zauvijek.   

Prijedlog se daje na glasovanje te se jednoglasno uz 12 glasova „za“ donosi 

sljedeći  

 

ZAKLJUČAK  

Donosi se  Odluka o izuzimanju iz javnog dobra, k.č. 1124/1, k.o. Buzet – Stari 

Grad 
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TOČKA 4.  

Razmatranje prijedloga i donošenje Proračuna Grada Buzeta za 2024. godinu i 

Projekcije za 2025. i 2026. godinu, te pripadajućih programa i drugih akata: 

a) Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Buzeta za 2024. godinu, 

b) Odluke o rasporedu namjenskog prihoda od komunalne naknade u Proračunu za 

2023. godinu, 

c) Programa javnih potreba u civilnoj zaštiti te vatrogastvu za 2024. godinu, 

d) Programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 2024. godinu, 

e) Programa javnih potreba u obrazovanju za 2024. godinu, 

f) Programa javnih potreba u kulturi za 2024. godinu, 

g) Programa javnih potreba u sportu za 2024. godinu, 

h) Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti zdravlja za 2024. godinu, 

i) Programa poticanja razvoja poduzetništva i poljoprivrede za 2024. godinu, 

j) Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2024. godinu, 

k) Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2024. godinu. 

 

       

Damir Kajin, Reana Glavić Jačić, Anica Milković Grbac i Elena Grah Ciliga 

obrazlažu prijedlog.   

         Otvara se rasprava.  

Vedran Majcan iznosi da je ovo najbitniji dokument koji se donosi tijekom 

godine, rekao bi posljednji cjeloviti u ovom mandatu jer već onaj sljedeći će biti takav 

da će se odlučivati o sljedećem proračunu ali pitanje tko će od svih nas dalje biti 

vijećnik, gradonačelnik, jer su izbori. Ovaj proračun smatra da prati sve ono što su 

zamislili kao prioritet rada u ovom sljedećem razdoblju. On je naravno nekakav 

kompromis između želja i mogućnosti i različitih viđenja potreba i prioriteta u gradu. 

Naravno da uvijek postoji razlika između želja i mogućnosti, posebno financijskih, ali 

misli da je u ovom proračunu napravljen, pogotovo ove godine posebno jedan dobar 

balans, tako da se zahvaljuje svima koji su sudjelovali izradi ovog proračuna, i 

Gradskoj upravi i pročelnicima, gradskim vijećnicima, članovima odbora, raznih 

skupina koje su sudjelovale u mnogo sastanaka, koordinacija i dogovora te da se 

pokušalo iznaći za svaku potrebu, za svako viđenje jedno rješenje koje se ugradilo u 

proračun. Ovaj put, bez obzira što je tu već desetak godina, ovaj proračun zaista vidi 

kao najkvalitetniji izraz jedne suradnje između Gradskog vijeća i Gradske uprave. 

Zahvaljuje svima na suradnji. Nikada ti razgovori i dogovori nisu lagani, često su puni 

emocija i nekakvih energija koje ponekad mogu rezultirati i nekakvim negativnim 

emocijama no misli da smo svi zajedno „isplivali“ da možemo na kraju svi biti 

zadovoljni. Da ne ponavlja što se sve planira, ono bitno od povećanja plaća od 7%, 

ove godine mu je posebno drago što su veći naglasak stavili na povećanje iznosa za 

sport i kulturu, što je nekako u proteklim godinama bilo zapostavljeno, tako da mu je 

drago što će udruge dobiti veće iznose, što su predviđena sredstva za novog 

sportskog tajnika za kojeg se nada da će Sportska zajednica izabrat jedno kvalitetno 

i dobro rješenje i za koje se osiguralo sredstva. Isto mu je drago što se za 

novorođenu djecu zapravo povećava iznos na 1000 € po novorođenom djetetu. To 

su bitne stvari i bitne poruke svima da se zapravo pokušava misliti i brinuti o svim 

kategorijama društva u Buzetu. Što se tiče ostalih velikih stvari, infrastrukturnih 

projekata sve je više-manje ugrađeno na neki način u proračun, samo se nada da 
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neće biti nekih većih značajnijih tektonskih poremećaja u sljedećoj godini i da ćemo 

taj plan koji su zamislili ovim proračunom na neki način i ostvariti. Ovaj proračun i 

sljedeća godina je godina u kojoj je sve što se zapravo radilo, ne samo ovu godinu 

već i protekle dvije godine, na neki način mora biti najvidljivije i na neki način se mora 

konkretizirati. Za neke građane koji ga često susreću na ulici, a koji ne prate 

intenzivno politička događanja u Buzetu, niti znaju detalje, netko tko samo na Fontani 

popije kavu nema osjećaja da se nešto bitno događa u Buzetu, znači nema još uvijek 

nekakvih velikih radova, ni nekakvih velikih promjena, velikih investicija koje su davno 

najavljene, nekako je trebalo jako puno vremena da se papirnato dovedu do faze da 

se one mogu realizirati, i nada se da je 2024. godina ta godina u kojoj će sve ovo što 

se radilo i planiralo biti većim djelom i ostvareno i vidljivo i da će se ti rezultati na 

kraju godine prepoznati. Poziva da se glasa za proračun da se podrži, da krenemo i 

u sljedeću godinu radno, vrijedno kao i do sada.  

Kristijan Jermaniš iznosi da s obzirom da je gradonačelnik najavio puno 

projekata na području grada Buzeta, zanima ga po Mjesnim odborima, ne samo u 

centru grada, koji se projekti namjeravaju napraviti, Sovinjak, Štrped, Roč, Krušvari, 

Vrh i dr.? Na Vrhu se projektira kapelica, „već smo je izgradili“, pomažemo Župnom 

uredu, a Župni ured govori da je dano obećanje, da nema nikakvog financijskog 

djela, vezano uz ceste, čekaju se sa papirima od 7. mjeseca koji su stajali u 

kancelariji do prije deset dana da se pošalje iste u Pazin. Na prošloj sjednici je 

rečeno da su dopisi poslani u Pazin, u Pazinu su rekli da li mi imamo poštu koja 

putuje pužem ili ne postoji skener u Buzetu, u kojoj smo fazi, da ne nabraja obećanja. 

Smatra da treba početi raditi. Prošli put se govorilo da ide natječaj za nerazvrstane 

ceste idućeg dana, sada se govori da će biti 27., znači da natječaj traje mjesec dana, 

a svugdje traje natječaj 8-15 dana. Valjda će se u roku od mjesec dana netko javiti 

na natječaj. Puno obećanja malo radovanja. Povećala se naknada za djecu pa valjda 

će biti i crkvenih brakova, povećavali smo naknadu za djecu, smatra da će se ljudi 

više ženiti i da će biti i djece.  

Nenad Šćulac smatra da je proračun rezultat pregovora od mjesec/mjesec i 

pol. On je rezultat i kompromisa, možemo biti zadovoljni nekim stvarima, svako je 

nečim, drugi nisu ili drugi nisu nekim drugim stvarima, neki smatraju da bi nešto 

trebalo biti unutra, a nije i sl. Uglavnom imamo neke okvire u kojima se moramo 

kretati, a unutar njih je taj proračun sastavljen. Gradonačelnik i njegova uprava su 

pripremili nacrt, kasnije se još razgovaralo oko svega toga i to je nekakav rezultat 

onoga što bi politika trebala biti, dakle umjetnost mogućeg. S jedne strane ne bi se 

složio da je 97% proračuna zadano, zadano je nešto manje, a opet s druge strane 

pitanje je nekada snage i mogućnosti i koliko se može ići u ozbiljnije promjene 

određenih stvari. Svjesni smo da se okolnosti oko nas jako mijenjaju, ovi natječaji na 

koje se nitko ne javlja trebali bi biti upozorenja koja svi zajedno imamo kao društvo. 

Pred desetak godina se stvarala klijentska mreža nekim političkih stranaka na temelju 

radnih mjesta koja su se dijelila posvuda, danas na ta radna mjesta se nitko neće 

javit jer u nekim sektorima možete dobiti i tri do pet puta veću plaću nego što ćete 

dobiti u javnom sustavu. Sve su to posljedice i vanjskih i unutarnjih i nekih drugih 

situacija. Ono što želi reći tu, je da s time možemo biti više ili manje zadovoljni, to je 

ono što imamo i smatramo da je ovaj proračun dobar i da na neki način nastavlja nit, 

proces koji se odvijao posljednje dvije godine u ovom gradu. Ovo šta mu se na kraju 

nije svidjelo je ismijavanje naknade za novorođenčad. Misli da bi trebali biti svjesni 



9 

 

svi situacije oko svega toga, pa ako kolega možda smatra da treba ukinuti naknadu 

za novorođenčad pa da se rade ceste mogao je to slobodno predložiti. Misli da 

povezivanje te dvije stvari u korelaciju zapravo na neki način ismijava cijeli koncept i 

priču oko problema koje svi zajedno imamo. Rekao je zadnji put da se u Buzetu broj 

djece u Osnovnoj školi smanjio za duplo u trideset godina, i dalje može nabrajati 

brojke i godine i koliko je novorođenčadi ovdje. Hoće li to povećanje naknade nešto 

promijeniti ili neće vidjeti ćemo no na kraju krajeva ono što je važno zapravo je 

potpuno promijeniti koncept razmišljanja oko ovakvih stvari. Mora se to staviti u fokus 

i na kraju krajeva ima li pet mjera koje neće donijeti ploda možda šesta neka hoće, to 

će još uvijek biti u ovoj situaciji jako dobro. U svakom slučaju želi pozvati da se podrži 

proračun, želi izraziti zadovoljstvo što se, ne samo ova naknada, nego što se počelo 

opet razgovarati oko centra za mlade i vidi da je Buzet, što se tiče stipendija izdašniji 

od nekih drugih u okruženju. Isto bi se moglo razgovarati oko toga bi li trebalo možda 

promijeniti konceptualno nešto oko toga, ali smatra da fokus mora biti na budućnosti. 

Mi ovdje jesmo u mandatima, odraditi ćemo kako bi rekao Ivo Sanader svoju dionicu i 

ostaviti nešto dalje. Ono što je bitno taj nit razvojni, da se nekako postavi unaprijed i 

da ga se svi držimo kroz vrijeme i da svatko od nas odradi ono što može unutar tih, 

koliko god to godina ovdje bilo, tako da on vidi sve zajedno kao nekakav kontinuitet u 

kojem moramo mijenjati malo pomalo svijest oko ozbiljnih problema koje kao društvo 

imamo, tako da još jednom podržava ovaj proračun i poziva da se isti podrži i da u 

novu godinu krenemo ovako puni samopouzdanja i spremni za nove izazove.  

Kristijan Jermaniš obraća se g. Šćulcu te iznosi da se nije ismijavao na 

naknadu za novorođenčad, jer on bi osobno htio da se i više poveća, ali pošto je 

gradonačelnik prije govorio da se malo ljudi ženi u župi Buzet radi toga se nadovezao 

no na naknadu nije imao primjedbi i istu podržava, pa i da je i veća ako se može više 

dati. 

Davor Prodan dodaje da nespretan izbor riječi ponekad dovodi do komičnih 

situacija, šta je dobro.  

 Mura Kalčić Salopek u ime Odbora iznosi da su podržali prijedlog. Smatra da 

se jako puno investicija odnosi na otvaranje novih građevinskih područja, imamo dva 

nova planirana odjeljka cestovna, misli da je to preko deset parcela građevnih, a isto 

tako moramo znati da se financiranje iz komunalnih doprinosa ne uspije pokriti ni 

jedna trećina od tih dva. Smatra da bi u budućnosti možda trebalo razmisliti o 

povećanju komunalnog doprinosa prilikom građenja, kako bi ljudi kada grade mogli 

dobiti prateću infrastrukturu.  

Davor Prodan zahvaljuje gradonačelniku i pročelnicama, ovo je prvi put da su 

svi  njihovi zahtjevi usvojeni. Bila je korektna rasprava, dogovorili su se o suradnji i za 

sljedeći rebalans. Ono što je najvažnije, svi projekti od Vrsara do ekološkog 

monitoringa su unutra, zadovoljan je kao i Kristijan i svi koji su se javili za riječ, volio 

bi da ima puno više novaca za sport i kulturu, no smatra da je ovo ogroman napredak 

i u demokratizaciji i u odnosu između gradonačelnika i većine, vidi da i kolege iz IDS-

a dosta stvari prihvaćaju. Dijeli zadovoljstvo i još jednom zahvala svima koji su 

kreirali ovaj proračun, hvala na uključenju najvažnijeg projekta koalicije NL-SDP.   

Nakon rasprave uz 9 glasova „za“ i 3 „protiv“, donosi se  
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ZAKLJUČAK 

Donosi se  Proračun Grada Buzeta za 2024. godinu i Projekcije za 2025. i 2026. 

godinu, te pripadajućih programa i drugih akata: 

a) Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Buzeta za 2024. godinu, 

b) Odluke o rasporedu namjenskog prihoda od komunalne naknade u Proračunu za 

2023. godinu, 

c) Programa javnih potreba u civilnoj zaštiti te vatrogastvu za 2024. godinu, 

d) Programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 2024. godinu, 

e) Programa javnih potreba u obrazovanju za 2024. godinu, 

f) Programa javnih potreba u kulturi za 2024. godinu, 

g) Programa javnih potreba u sportu za 2024. godinu, 

h) Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti zdravlja za 2024. godinu, 

i) Programa poticanja razvoja poduzetništva i poljoprivrede za 2024. godinu, 

j) Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2024. godinu, 

k) Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2024. godinu. 

 

 

TOČKA 5. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o osnivanju Savjeta mladih Grada Buzeta 

 

 

Elena Grah Ciliga obrazlaže prijedlog.  

Otvara se rasprava.  

Nenad Šćulac u ime Odbora za statutarno pravna pitanja iznosi da su 

razmatrali i prihvatili prijedlog. Bilo je manjih korekcija u tekstu koje su posložene te 

pozivaju vijeće da podrže odluku.  

Nakon rasprave jednoglasno se uz 12 glasova „za“  donosi  

 

 

ZAKLJUČAK 

Donosi se Odluka o osnivanju Savjeta mladih Grada Buzeta. 

 

 

TOČKA 6. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o naknadama 

vijećnika i članova radnih tijela Gradskog vijeća Grada Buzeta 

 

 

Elena Grah Ciliga obrazlaže prijedlog. Iznosi da se naknade usklađuju sa 

eurom i dodaje se novi stavak koji se odnosi na naknade savjeta mladih.   

Otvara se rasprava.  

Davor Prodan iznosi da se naknade vijećnicima ne mijenjaju, već samo 

članovima Savjeta mladih. Iznosi da predsjednik Gradskog vijeća dobiva 132,72 € 

mjesečno, vijećnik - podpredsjednik Gradskog vijeća 99,54 € mjesečno, ostali 

vijećnici 66,36 € po sjednici, predsjednici radnih tijela Gradskog vijeća 35,80 € po 

sjednici, a ostali članovi radnih tijela 21,24 € po sjednici.   

Rasprave nema te se jednoglasno uz 12 glasova „za“ donosi  



11 

 

ZAKLJUČAK  

Donosi se Odluke o naknadama vijećnika i članova radnih tijela Gradskog vijeća 

Grada Buzeta 

 

 

TOČKA 7. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o porezima Grada Buzeta 

 

 

Reana Glavić Jačić obrazlaže prijedlog.  

Rasprave nema te se jednoglasno uz 12 glasova „za“ donosi slijedeći   

 

 

ZAKLJUČAK  

Donosi se Odluka o porezima Grada Buzeta. 

 

 

TOČKA 8. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o raspoređivanju sredstava za rad 

političkih stranaka i nezavisnih vijećnika u Gradskom vijeću Grada Buzeta u 2024. 

godini 

 

 

Roberta Kalčić Savatović obrazlaže prijedlog.  

Rasprave nema te se jednoglasno uz 12 glasova „za“ donosi slijedeći  

 

 

ZAKLJUČAK 

Donosi se Odluka o raspoređivanju sredstava za rad političkih stranaka i nezavisnih 

vijećnika u Gradskom vijeću Grada Buzeta u 2024. godini 

 

 

TOČKA 9. 

Razmatranje konačnog prijedloga i donošenje V. izmjene i dopune prostornog plana 

uređenja Grada Buzeta 

 

 

Damir Kajin iznosi da prilikom predstavljanja plana V. izmjena krivo su tumačili 

visinu zgrade koja bi se trebala graditi na području prostora bivšeg Autotransa. 

Urbanističkim planom je određeno 10 m, to je i stav konzervatora. Ovaj plan tzv. 

„točkaste izmjene“ primarno se odnose na POS i na zgradu De Contea koja bi trebala 

biti smještena pri vrtiću, ili iznad Osnovne škole. Zaključno po ovlasti ministrice itd. 

Uprava za zaštitu kulturne baštine RH, Konzervatorski odjel u Puli dalo je sljedeće 

očitovanje: “Obzirom da je za navedeno područje izrađena konzervatorska podloga 

na koju je dana suglasnost ovog Konzervatorskog odjela ne temelju stručno 

utemeljene analize, nije moguće mijenjati iste, jer bi time svjesno pogodovali jednom 

investitoru u odnosu na sve ostale građene na koje će se iste odredbe primjenjivati. 
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Kako se predmetna lokacija nalazi izvan prostora obuhvata zaštićene kulturno  - 

povijesne cjeline Buzeta, Konzervatorski odjel u Puli u propisanim postupcima ne 

izdaje posebne uvjete gradnje i potvrdu glavnog projekta kroz sustav e-konferencije, 

već se samo na zahtjev Grada Buzeta može mišljenjem očitovati o planiranom 

projektu. Slijedom navedenog, konačnu odluku koja se odnosi na udovoljavanje 

zahtjevima investitora moraju donijeti nadležna stručna i politička tijela Grada Buzeta. 

Predlaže da ovo kako su konzervatori predvidjeli bude i dalje meritum, ovog 

prostornog plana što će kazati da će se pozvati investitor, vlasnik parcele da ide u 

redefiniranje svojeg projekta. Želi dati par obavijesti oko APN-ove zgrade. Mi malo 

kasnimo, 20-ak dana sa Prostornim planom uređenja, očekujemo kompletiranje 

cjelovitog zahvata za građevinsku dozvolu početkom studenog 2023. godine, 

govorilo se negdje oko 15. - 20. , uz navedeno istaknuli smo kako nakon ishođenja 

pravomoćne Građevinske dozvole projektantima teče rok od 45 dana za 

kompletiranje izvedbenih projekata i troškovnika za izgradnju. Nakon izlaganja u 

stanju izrade projektne dokumentacije izvijestili su nas kako su u tijeku „točkaste“ 

izmjene PPGB te da iste trebaju biti usvojene do sredine studenog. Nastavno na 

navedenu informaciju slobodni smo zamoliti da s detaljima izmjene upoznate i 

projektanta itd. Što se tiče cijene stana iz programa POS-a, određena je zakonom o 

društveno poticajnoj stanogradnji u maksimalnom iznosu od 1489,50 € po m2, a 

sačinjena je cijena građenja koja iznosi 993 €, cijena izrade projektne dokumentacije, 

cijena građevinskog zemljišta itd., komunalni doprinos i ono što je izuzetno bitno, 

nakon tih 45 dana, a samo da kaže da trenutno stanje na izradi glavnog projekta je 

slijedeće, završena je izrada arhitektonskog projekta, završena je izrada Projekta 

strojarskih instalacija, Projekt elektroničkih instalacija je u izradi, završetak se 

očekuje u narednih desetak dana, Projekt instalacija vodovoda, kanalizacije, je u 

izradi, završetak se očekuje u narednih desetak dana, oko 20-30 prošlog mjeseca, 

Projekt toplinske zaštite i radne energije je u radu, završetak kroz 7-10 dana, Projekt 

protupožarne zaštite je uglavnom završen i istoga je potrebno konačno uskladiti kada 

budu završeni svi ostali projekti. Mi očekujemo da će se zahtjev za podnošenje 

građevinske dozvole dogoditi do kraja ovog mjeseca. Želi vjerovati da će nadležno 

upravno tijelo što je moguće prije to prihvatiti i nakon te neke procedure, prije smo 

govorili gore u APN-u, četvrti možda peti mjesec, možemo očekivati početak gradnje 

na lokaciji u Sjevernoj ulici ispred tzv. „crvene zgrade“.  

Davor Prodan zahvaljuje se gradonačelniku na iscrpnim informacijama. Bitna 

je to da će cijena POS stanova biti manja od 1500 €.   

Anica Milković Grbac iznosi da Zakon o prostornom uređenju omogućava da 

se izmjene većeg rednog broja, u našem slučaju V. izmjene donesu prije IV. Obzirom 

da su ove izmjene daleko jednostavnije od sustavnih izmjena koje su pokrenute 

ranije i završiti će kasnije, odnosno IV. Izmjena i dopuna PPGB, ima svakodnevne 

pozive, barem 30-40 ljudi ju zovu svaki dan. Puno je zahtjeva, jedan dobar dio je 

obrađen, zaključno sa zahtjevima koji su bili zaprimljeni krajem 11. mjeseca. Idući 

tjedan, prije se nije stiglo zbog svih obaveza, sastanak sa prostornom planerkom 

gdje će se proći obrađene zahtjeve, dostaviti ćemo im još u ponedjeljak preostale, 

one koji će biti zaprimljeni do kraja ove proračunske godine. Dati ćemo obavijest na 

stranicu Grada Buzeta da će se zahtjevi za izmjenu zaprimati zaključno sa 31.12. jer 

u jednom trenutku moramo povući crtu i reći da se više ne primaju novi zahtjevi, tj. mi 

ih možemo primiti ali će biti pismeno podnositelji obaviješteni da će se njihovi zahtjevi 
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raspravljat, tj. da su ih dužni ponoviti u javnoj raspravi, ni prijevremene primjedbe ne 

mogu se raspravljati, a nacrt se ne može finalizirati ako svaki dan pristižu zahtjevi. U 

istoj toj obavijesti obavijestiti ćemo podnositelje u koliko imaju građevinsko zemljište 

za koje ne žele da im bude iz nekog razloga u građevinskom području, iz bitnih 

razloga, onda bi ih uputili da takav zahtjev mogu dostaviti do kraja mjeseca te bi sa 

novom godinom krenuli u finalizaciju nacrta plana i on bi trebao biti, po njenoj 

procjeni, na javnoj raspravi početkom veljače. Znači nacrt prijedloga plana vezanog 

uz građevinska područja trebao bi biti na javnoj raspravi početkom veljače 2024. 

godine. Prostornim planom 2018. godine omaškom, a to je kasnije promaklo i kod 3. 

izmjena Prostornog plana, kopirana je odredba iz redaka u redak i ostala je visina 

ograničena za višestambene zgrade na 10 m. Urbanističkim planom koji je do 

nedavno bio na snazi, znači starim urbanističkim planom ta je visina bila 17 m za 

višestambene zgrade, znači prizemlje i četiri nadzemne etaže, i pet nadzemnih etaža 

i visina maksimalna 17 odnosno u nekim dijelovima koji su vizualno osjetljiviji, 

eksponirani je čak i niža, čini joj se 15 m, u principu jedna etaža niže. Kako bi izbjegli 

da ponovno moramo mijenjati Prostorni plan pa nakon toga Urbanistički plan, u 

Urbanističkom planu smo već u odredbama predvidjeli da je ta visina 10 m za 

višestambene zgrade, ali da ona može biti i veća, odnosno maksimalno 17 ukoliko je 

to omogućeno planom višeg reda, odnosno ovim prostornim planom, tako da mi ovim 

V. izmjenama u biti samo tu visinu praktički usklađujemo sa Urbanističkim planom 

uređenja odnosno dižemo je na 17 m, i odgovarajući broj etaža. Tu su višestambene 

zgrade izvučene kao posebna kategorija i smanjena je odnosno zadržana je 

postojeća visina za sve ostalo od ugostiteljsko turističkih, proizvodnih itd. koji nema 

potrebe  da budu 17 m, i društvene građevine kada već mijenjamo samo tekst, a misli 

da to može potencijalno biti bitno odlučimo li se ići u projektiranje škole ili nešto slično 

tome, za društvene građevine podižemo visinu isto tako, temeljem omogućenih 

odredbi iz Urbanističkog plana sa 10 na 12 m, kako bi se omogućile normalne 

nadzemne etaže ili dvije etaže plus potkrovlje. To je jedina izmjena, doslovne izmjene 

su samo četiri stavka u jednom članku provedbenih odredbi, grafika ostaje 

nepromijenjena, znači ni jedno građevinsko područje, namjena prostora, ništa drugo 

nije mijenjano ni milimetra. Provedena je javne rasprava, kako je sukladno odluci bila 

predviđena osam dana, prisutni su bili dva predstavnika izrađivača ona i Matija 

Nežić, četiri osobe su doslovno došle na javnu raspravu. Zapisnik sa javne rasprave 

bio je jako kratak. Primjedbe su bile, a većina ih je bila ne vezano uz sadržaj ove 

odluke niti je bila predmet ovih izmjena, pa nije kao takva ni razmatrana.  

Mura Kalčić Salopek u ime odbora iznosi da su o prijedlogu raspravljali te  

odluku podržali. 

Nenad Šćulac smatra da mišljenje Konzervatorskog odjela zaslužuje malo više 

pozornosti. Tu bi se malo više želi osvrnuti na problem u Crikvenici i onog butik 

hotela koji, ne zna tko god je to vidio, stravično nešto izgleda, ogromna zgrada 

bačena usred jednog primorskog mjesta koji ima svoju određenu vizuru gledano s 

mora pogotovo. Tamo je priča tekla tako što su konzervatori bili protiv, misli na 

riječke područne konzervatore i onda je investitor iskoristio đoker Ministarstva kulture 

koje je onda dalo suglasnost za takvu zgradu. Dakle ona je legalna ali je 

monstruozna neovisno o tome. Misli da neovisno što svi koji su imali posla sa 

konzervatorskom službom uvijek će imati neke primjedbe i uvijek tu ima stvari koje su 

opravdane ili nisu opravdane, neki se žale na brzinu kojom reagiraju, neki će reći da 
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su prestrogi, ali u ovakvim slučajevima misli da treba njihovo mišljenje uvijek uzeti 

jako ozbiljno jer ako su oni u tom odgovoru, nije vidio kakvo je pitanje bilo upućeno, 

odnosno kako je taj dopis krenuo prema njima, nije vidio doduše ni ovaj, no ako su 

oni napisali unutra da se ne pogoduje jednom konkretnom investitoru, misli da 

ozbiljnije upozorenje od toga ne možemo dobiti. Ako je stav opći da mora biti 10 m 

visine misli da ga svi moramo podržati jer jednom kada se nešto u prostoru izgradi, 

kao ono u Crikvenici, a ima još puno takvih primjera, u stvarnosti to nikada nećete 

moći rušiti ni očekivati da će se to promijeniti, to će zauvijek ostati kao jedan ružni 

ožiljak i nakazni u prostoru. Ovdje nije takav slučaj, ne bi ni bio, ali kaže ponovno da 

mišljenje konzervatora trebamo uzeti jako ozbiljno i prihvatiti ga. Slaže se sa 

ostatkom rasprave i predlaže da donesemo odluku.   

Anica Milković Grbac, kako informacija ne bi ostala u zraku te da se ne izvuče 

krivi zaključak, razmatranje visina vezano za građevinu na lokaciji bivšeg Autotransa 

nije uopće bila predmet ni u jednom trenutku ovih izmjena niti se razmišljalo da ide na 

12 niti na 10, ni na 5, to se uredilo, definiralo i zabetoniralo na neki način već II. 

izmjenama UPUGB. U tom dijelu gdje su konzervatori rekli svoje na žalost ne 

možemo ništa. Tamo gdje njima tih P+4 nije smetalo kao što je lokacija naše 

poticajne stanogradnje, kao što je lokacija iza vrtića gdje je predviđena višestambena 

izgradnja i neke druge lokacije po gradu gdje imamo planiranu u novom dijelu grada 

višestambenu izgradnju koja nema utjecaja na vizure starog grada, u tom dijelu će se 

u toj visine građevine graditi, međutim na žalost na toj lokaciji je to tako. Ne znači 

nužno, kao što je rekao g. Šćulac da bi tih 12 m bio nekakav veliki problem no ima 

puno „ako“, ovisi kakav je projektant, koliko ima osjećaja za prostor za veličine itd. te 

smatra da sa time nije za se igrati. U postupku V. izmjena nismo niti pomišljali niti 

promišljali da idemo nešto u tom dijelu mijenjati.   

Davor Proda iznosi da je rok do 31.12.2023. godine za podnošenje prijava za 

urbanizaciju zemljišta, a isto tako građani mogu do 31.12. podnijeti zahtjev da im se  

izuzme zemljište iz građevinskog područja. To nije vezano uz V. izmjene i dopune 

PPGB, no kako se razgovaralo i o IV. Izmjenama i dopunama PPGB, važna 

informacija je i ta da će javna rasprava IV. Izmjene i dopune PPGB uslijediti između 

veljače i ožujka 2024., za nekoliko mjeseci, vrlo je kompleksan i zahtjevan, 

svakodnevno dolaze novi zahtjevi i to su najvažnije poruke iz ove točke dnevnog 

reda. Daljnje rasprave nema te se  jednoglasno uz 12 glasova „za“ donosi  

 

 

ZAKLJUČAK 

Donosi se V. izmjene i dopune prostornog plana uređenja Grada Buzeta. 

 

 

TOČKA 10. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izradi II. Izmjena i dopuna 

Urbanističkog plana uređenja za područje gospodarske namjene – proizvodne Mala 

Huba II 

 

 

Anica Milković Grbac obrazlaže prijedlog.  

Otvara se rasprava. 
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Mura Kalčić Salopek iznosi u ime odbora da su o istome na odboru raspravljali 

i podržali navedeni prijedlog. 

Nakon rasprave jednoglasno se donosi uz 12 glasova „za“ slijedeći  

 

 

ZAKLJUČAK 

Donosi se Odluka o izradi II. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja za 

područje gospodarske namjene – proizvodne Mala Huba II 

 

 

TOČKA 11. 

Razmatranje prijedloga i donošenje  

Pravilnika o provedbi postupaka jednostavne nabave roba, radova i usluga 

 

 

Anica Milković Grbac obrazlaže prijedlog.  

Otvara se rasprava.  

Vedran Majcan iznosi da je Odbor za financije o istome raspravljao i podržao 

prijedlog.  

  Daljnje rasprave nema te se jednoglasno uz 12 glasova „za“  donosi  

 

 

ZAKLJUČAK  

Donosi se Pravilnik o provedbi postupaka jednostavne nabave roba, radova i usluga 

 

 

TOČKA 12. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o utvrđivanju prijedloga za imenovanje 

sudaca porotnika Županijskog suda u Puli 

 

Roberta Kalčić Savatović obrazlaže prijedlog.  

Rasprave nema te se jednoglasno uz 12 glasova „za“ donosi  

 

 

ZAKLJUČAK 

Donosi se Zaključak o utvrđivanju prijedloga za imenovanje sudaca porotnika 

Županijskog suda u Puli. 

 

 

TOČKA 13. 

Pitanja i prijedlozi 

 

Davor Prodan predlaže da se odustane od ove točke dnevnog reda na ovoj 

sjednici, što se jednoglasno prihvaća. Daje kratku informaciju. U ponedjeljak je bilo 

predstavljanje tri projekta. Danas ga je nazvao projektant Berislav Iskra, koji je rekao 

da su sve sugestije i prijedlozi uključeni u dva projekta, čak je poslao postavljaču 

pitanja, potpredsjedniku vijeća, skicu stijene za penjanje. Zamolio ga je da se uskladi 
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sa Olimpijskim normama, ako se neko natjecanje bude održavalo, da bude sa tim 

olimpijskim vrijednostima, a ne bilo kakva. Za Vrsar je jako važno da je prihvaćen i 

gradonačelnik to jako dobro zna, da je prihvaćen zahtjev da se eliminira jedna soba, 

jedan apartman će biti manje na prvom katu i tamo će biti igraonica, odnosno jedna 

polivalentna dvorana. Prije svega igraonica za djecu sa vrhunskom opremom, tako 

da su zadovoljena i ta pitanja kao i toaletni prostor  - WC koji će biti potpuno odvojen 

od objekta. Sve glavne promjene su uključene u projekt. Čeka se očitovanje Elvisa 

Černeke o stijeni.  Zamolio je potpredsjednik vijeća da kontaktira projektanta g. Iskru i 

da se dogovore koja je najbolja varijanta. Isto tako teretana koja će biti na drugom 

katu i trim kabinet u prizemlju. Svih pet zahtjeva je usvojeno i kreće se nakon nove 

godine sa projektiranjem. Procjena je da će ti projekti biti gotovi s obzirom da su 

izrazito složeni, kompleksni, ne radi se samo o crtanju već i o drugim strukama koje 

se mogu uključiti, da će biti gotovi do najkasnije 01.06.2024., u kompletnom smislu 

sa konzaltingom, pripreme za projekte, sa građevinskom dozvolom, dakle pet 

mjeseci tvrdog, teškog rada i imati ćemo nekoliko sjajnih projekta između onih šest 

potpuno pripremljenih. Završava ovu sjednicu sa nekoliko rečenica. Svi mi volimo 

Buzet na svoj način, stalo nam je do njega. Ponekad dolazimo u neke međusobne 

prijepore, smatra da je sve bilo unutar nekih demokratskih okvira, što potvrđuje da 

ćemo svi zajedno nakon ove sjednice, da ćemo to naše prijateljstvo i buzećanstvo 

dokazati u konobi Most večeras na druženju, gdje ćemo se počastiti jednom 

skromnom večerom povodom završetka godine. Želi svima sretne i vesele blagdane, 

uz puno zdravlja.  

  

Nakon iscrpljenog dnevnog reda sjednica je zaključila sa radomu u 20,15 sati. 

 

 

 

 

ZAPISNIK VODILA     PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 

 Tatjana Merlić, v.r.                                                             Davor Prodan, v.r.  

 
 

 


